
Protokoll från årsmöte 2025-04-27 
 
 

1. Fråga om mötet har behörigen utlysts. 
Svaret är ja. 
 

2. Fastställande av föredragningslista 
Dagordningen fastställdes. 
 

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Lars Degerman valdes till ordförande, Johan Norberg valdes till sekreterare 
 

4. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare, som jämte ordföranden skall justera 
mötesprotokollet. 

Johannes Mårlöv och Lena Sahlén valdes till justeringsmän/rösträknare 
 

5. Föredragning av årsredovisningen 
Bo Adler summerade kortfattat årsredovisningen. Ingrid delade ut fysiska exemplar. 
 

6. Revisorns berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste räkenskapsåret 
Bo Adler, i egenskap av revisor, redogjorde kort för förvaltningen. 
 

7. Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna för den tid revisionen avser. 
Bo Adler föreslog, efter genomgång av revisionen, att årsmötet skulle bevilja 
styrelsen ansvarsfrihet. Årsmötet beviljade ansvarsfrihet 
 

8. Val av ordförande och kassör för en tid av två år. 
Jörgen Granstedt valdes till förbundets ordförande (2 år, omval), Ingrid Söderstjerna 
har 1 år kvar på sitt förordnande 
 

9. Val av övriga styrelseledamöter för en tid av ett år. 
Stämman valde: Sven-Olav Norén (omval), Konrad Fröschl (omval), Johan Norberg 
(nyval), Lorena Masi (nyval) och Jesper Carlsson (nyval) till ordinarie ledamöter. 
Detta var i enlighet med valberedningens väl genomarbetade förslag. 
 

10. Val av revisor samt eventuella suppleanter för en tid av ett år. I detta val får styrelsens 
ledamöter ej deltaga. 

Bo Adler valdes till revisor. Som suppleanter till styrelsen valdes Bo Östenius och 
André Moazed. 
 

11. Val av ordförande och två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år. 
Årsmötet utsåg Johannes Mårlöv (omval) och Lena Sahlén (nyval) till valberedare. 
 

12. Fastställande av årsavgifter för det kommande verksamhetsåret. 
  Årsmötet röstade igenom styrelsens förslag om höjd årsavgift, från 200 kr till 300 kr. 
 
 
 
 
 
 



13. Behandling av förslag som väckts av styrelsen eller röstberättigad medlem senast 30 dagar  
före mötet. Sådant förslag skall biläggas kallelsen till mötet. 

Det hade inkommit två motioner inför årsmötet. 
Motion 1) Fastslogs av årsmötet 
Motion 2) Avslogs. Varianter på denna motion diskuterades kort – men årsmötet har 
endast att ta ställning till motioner i dess originalform. 
 

14. Information från styrelsen i för föreningens verksamhet väsentliga frågor. 
Ordförande nämna förra årets SO-succé, samt nämnde kort kommande tävlingar i 
förbundets regi -  t ex SO, SM och spel på måndagar+tisdagar. Landslaget som vann 
den öppna klassen i lag-VM fick en applåd. 
 

15. Övriga frågor 
Formatet för uttagning och matchning till damlaget diskuterads kort. Ordföranden 
konstaterade att detta snarare var en styrelsefråga, varför det ska diskuteras på 
kommande möte(n). 
 

Mötet avslutades 


